



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والإستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

Contract for Construction of International School

عقد إنشاء مدرسة دولية

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that it has concluded a contract on 25/12/2023, to establish and maintain an international school in the Knowledge Oasis Muscat area on investment basis for one of the Operators specialized in the field of education.

The contract value including maintenance contract amount is 16,500,000 OMR (Sixteen Million Five Hundred Thousand Omani Riyals), over a period of 15 years in cooperation with Artemis Education International. The company expects to achieve good returns from the project in the coming years which will contribute to the stability of the company's business on the long term.

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والإستثمار ش.م.ع.ع أن تعلن للمساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأنها قد أبرمت عقد بتاريخ 2023/12/25، لإنشاء وصيانة مدرسة دولية في منطقة واحة المعرفة بمسقط على أرض استثمار لأحدى المؤسسات المختصة في مجال التعليم.

وتبلغ قيمة عقد المشروع متضمناً عقد الصيانة 16,500,000 ر.ع. (ستة عشر مليوناً وخمسمائة ألف ريالاً عمانياً)، على مدى 15 عام بالتعاون مع شركة أرتيميس العالمية للتعليم، وتتوقع الشركة تحقيق عوائد جيدة من المشروع خلال السنوات القادمة تساهم في استقرار أعمال الشركة على المدى الطويل.

الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer

